
Geachte raadsleden,
 
U heeft op 6 januari jl. een mail van het Leger des Heils (LdH) ontvangen met als titel 
“managementsamenvatting tussenvoorziening Beschermd Wonen, Leger des Heils”. Deze 
hebben ze aan u toegestuurd naar aanleiding van uw werkbezoek aan het Leger des Heils. 
Graag willen wij als aanvulling op dit bericht het volgende met u delen.
 
We zien de managementsamenvatting als een eerste praatstuk om met elkaar te 
onderzoeken wat er echt nodig en mogelijk is. Wij vinden het namelijk opvallend dat er wordt 
verwezen naar exclusiecriteria van aanbieders terwijl wij in de inkoopafspraken expliciet 
hebben opgenomen dat aanbieders géén exclusiecriteria mogen hanteren voor beschermd 
wonen. Daarnaast hadden beschermd wonen aanbieders in 2022 voldoende ruimte voor het 
opnemen van nieuwe cliënten. We gaan dit signaal van het Leger des Heils, dat het voor hen
lastig is om cliënten te laten doorstromen naar Beschermd Wonen, nader onderzoeken en 
komen hier bij u op terug. Tot slot willen we ook opmerken dat een dergelijke extra 
voorziening op dit moment niet opgenomen is in de programmabegroting van de gemeente 
Venlo.

Namens wethouder Smeets


